
P R O T O K Ó Ł 
z  posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i  BudŜetu 

z dnia 3 grudnia  2009r. 
 
 
 W zebraniu   udział  wzięli członkowie Komisji  wg załączonej listy obecności. 
Ponadto w zebraniu  uczestniczyli:  Przewodniczący  Rady Gminy p. Marek Patkowski ,  
Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy p. Teresa Maksymiuk, 
radni Jan Abramczuk oraz Tomasz Lipka. 
 
 Przewodniczący Komisji  radny Grzegorz Domański otworzył zebranie witając 
wszystkich przybyłych. 
Poinformował, iŜ tematem spotkania  jest  :  projekt budŜetu gminy na 2010 rok. 
 
Skarbnik Gminy- omówiła projekt budŜetu  na 2010 rok , przedstawiła planowane dochody. 
 
Przewodniczący Rady Gminy  zapytał  czy planowana jest podwyŜka czynszów 
mieszkaniowych? 
 
Wójt Gminy – czynsze mieszkaniowe  regulowane są  zarządzeniem Wójta , stawki nie były 
zmieniane juŜ od dość dawna i dobrze byłoby od nowego roku je podwyŜszyć. 
 
Następnie Skarbnik Gminy  przedstawiła wydatki planowane na 2010 r. zwróciła  uwagę na 
planowane inwestycje drogowe  i remonty dróg. 
Przedstawiła  środki planowane na : -  zakupy materiałów / cement, kręgi itp./,  
- na kruszywo – droga w Przegalinach Małych – 85 tys. zł, plus środki z funduszu sołeckiego 
- 2 przystanki autobusowe / śulinki i Wólka Komarowska / planowane z funduszu sołeckiego, 
- droga Derewiczna – Komarówka P. na kruszywo 141 tys. zł plus środki z funduszu 
sołeckiego  
- Brzozowy Kąt  - kruszywo 4 tys. zł   i 4 tys. zł. piasek  plus środki  z funduszu sołeckiego 
- Kolembrody -  droga do Cmentarza  68 300 zł., oraz 10 tys. zł. na remonty dróg z funduszu 
sołeckiego, 
- na równiarkę  - 15 tys. zł., 
- na odśnieŜanie 10 tys. zł., 
- równiarka  w Brzozowym Kącie  i ścięcie poboczy  oraz 1 przepust, 
- droga Wólka Kom.- śulinki – 100 tys. zł., 
- droga na nowym osiedlu w Komarówce Podl. – 100 tys. zł., 
- na odnowę wsi 15 tys. zł. 
 
Wójt Gminy – zadania niezrealizowane w roku bieŜącym takie jak  odwodnienie ul. 
Lubelskiej i zakup samochodu będą realizowane w pierwszej kolejności. 
 
Radna Joanna Krupska – czy w Przegalinach DuŜych w przyszłym roku nie będzie robiona 
Ŝadna droga?, co z tą drogą  do M. Sadowskiego? 
 
Wójt Gminy  - analizując realizację budŜetu  w roku bieŜącym   to zostanie nam ok. 20 tys. zł  
i środki te zechcemy przeznaczyć na kruszywo  to moŜe jeszcze w roku bieŜącym tam coś 
dowieziemy. 
Ta wersja projektu budŜetu nie jest jeszcze ostateczna, moŜe wprowadzimy tu jeszcze drobne 
zadania. 



 
Następnie  Pani Skarbnik omówiła  projekt odnośnie Gospodarki mieszkaniowej – gdzie 
planuje się środki na utrzymanie, remonty i czynsze budynków komunalnych w szczególności 
na remont budynku Domu nauczyciela,  remont budynku szkoły  na śulinkach – z funduszu 
sołeckiego  oraz inne drobne remonty. 
Administracja – planuje się  środki na realizacje zadań własnych tj. koszty działalności Rady 
Gminy, Urzędu Gminy,  promocje gminy itp. 
 
Pani Joanna Krupska – dlaczego Rada Gminy nie zmieściła się w środkach zaplanowanych w 
budŜecie na 2009 rok   
- środki były dokładane? 
PrzecieŜ Pan Przewodniczący  Rady Gminy i Wiceprzewodniczący koordynują prace Rady, 
uwaŜam, Ŝe jest to niedopełnienie  obowiązków z ich strony. Czy znają Panowie  Statut 
Gminy? 
 
Pan Janusz  Mazuruk – jestem członkiem Komisji Rewizyjnej i nasza Komisja zbierała się 
ponad plan ze względu na  nagłą i waŜną tematykę. 
 
Przewodniczący  Rady Gminy – Statut  znam bardzo dobrze, przygotujemy dane odnośnie 
ilości posiedzeń poszczególnych Komisji  oraz sesji. 
 
Skarbnik Gminy  przedstawiła następnie projekt budŜetu odnośnie  Bezpieczeństwa 
publicznego i ochrony przeciwpoŜarowej 
- utrzymanie 9 jednostek OSP oraz remonty straŜnic. 
W Komarówce zostały zaplanowane środki  na scenę  w tym  – 21 tys. zł. z funduszu 
sołeckiego. 
 
Pan Sławomir Ilczuk – czy jest moŜliwość zainstalowania klimatyzacji  na sali  w remizie? 
 
Skarbnik Gminy – mamy zaplanowane środki na remonty w kwocie 25 tys. zł.. 
Planujemy remonty remiz w Kolembrodach,  Worońcu, śeliźnie oraz w Przegalicah DuŜych 
z udziałem funduszy sołeckich. 
 
Wójt Gminy – Kolembrody, śelizna i Brzozowy Kąt  wejdą do realizacji z udziałem 
ZAPIECKA. 
 
Skarbnik Gminy – Oświata i wychowanie – planuje się środki na bieŜące utrzymanie Zespołu 
Szkół, 
- przedszkola samorządowego, - dotacje dla 5 szkól publicznych, -  środki na dowóz uczniów 
, 
- środki na realizację programu Kapitał Ludzki w Przedszkolu, środki   ma utrzymanie  
stołówek szkolnych, 
Środki na inwestycje: 
- zakup nagłośnienia w Przedszkolu, 
- plac zabaw  w szkole podstawowej w Komarówce Podl. jako środki własne w ramach 
programu rządowego „radosna szkoła” 
Sprawa dotacji na 5 latki -  nadal na dzień dzisiejszy nie wiem jak to ma wyglądać – są to 
potęŜne pieniądze  ale tej sprawy wyjaśnić na razie nie mogliśmy. 
 



Wójt Gminy – samochód dla niepełnosprawnych będzie i to  być moŜe jeszcze w bieŜącym 
roku. 
 
Przewodniczący Komisji przedstawił iŜ w roku bieŜącym Rada Gminy odbyła 9 sesji   w tym 
3 na wniosek Wójta Gminy 
- plan 7. 
Komisja Oświaty – odbyła  11 posiedzeń  - plan 9, 
Komisja Rolnictwa – odbyła 6 posiedzeń – plan 9, 
Komisja Rewizyjna – odbyła 14 posiedzeń – plan 10, 
Komisja BudŜetowa – odbyła 11 posiedzeń – plan 7. 
 
Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt budŜetu Gminnej Biblioteki  oraz GCK. 
 
Wójt Gminy – Policja zwróciła się o dofinansowanie zakupu samochodu – o 33 tys. zł. / koszt 
całkowity ponad 100 tys. zł./, 
samochód ten byłby  tutaj tylko na nasz teren i daliby 2 dzielnicowego – potrzebna jest 
decyzja. 
 
Pan Janusz Mazuruk – patrząc na koszty to zła propozycja zaś patrząc na poprawę 
bezpieczeństwa to trudno powiedzieć. 
 
Wójt Gminy – z uwagi na deficyt budŜetowy  to moŜe zaproponować niŜszą kwotę  np. 20 
tys. zł., i zobaczymy. 
Kolektory słoneczne – jesteśmy w  trakcie rozpoznawania tematu – jeŜeli zajdzie taka 
potrzeba  to wprowadzimy temat na sesji. 
 
Pan Sławomir Ilczuk – ORLIK – moŜe umieścić w planie wieloletnim. 
 
Przewodniczący Komisji – inwestycje planowane do współfinansowania z Powiatem? 
 
Wójt Gminy – gotowość mamy i będziemy starali się by Powiat wprowadził je  do budŜetu. 
 
Pan Sławomir Ilczuk – finalizuje się sprawa powołania gospodarstwa komunalnego a gdzie  
zostanie umiejscowiony sprzęt 
- ciągnik i inne rzeczy? 
 
Pan Krzysztof Kalinowski -  mija termin umów dzierŜawy  na działki ogrodowe, stawki 
czynszu ustala Wójt Gminy zarządzeniem ale  okres dzierŜawy Rada Gminy –  będzie to 
forma bezprzetargowa na okres następnych 3 lat. 
 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłuŜenie umów dzierŜawy działek ogrodowych 

na okres kolejnych 3 lat, stawkę czynszu ustali Pan Wójt – głosowano jednomyślnie – 5 za. 

 
Przewodniczący Komisji – przegłosujmy dofinansowanie zakupu samochodu dla Policji – 0 
za, 3 przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 
 
 Projekt budŜetu na 2010 rok Komisja zaopiniowała pozytywnie – głosowano  

jednomyślnie  - 5 za. 

 



Przewodniczący Rady Gminy – wpłynęło pismo  do Rady Gminy od Panów lekarzy p. 
Fręchowicza i p. Frankowskiego 
- przedstawił treść. 
 
Pan Mirosław Olszewski – przedstawił treść umowy dzierŜawy  budynku Ośrodka Zdrowia z 
2002 roku oraz aneks do umowy z 2009 roku. 
 
Komisja  poleciła  zgromadzenie dokumentów i przekazanie  sprawy radcy prawnemu do 

rozpatrzenia. 
 
       
       Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
        Protokolant                                                         Przewodniczący  Komisji  
 
    Wiesława Troć Grzegorz Domański 


